
Ulft, 28 september 2020.                                                                             

Geachte college van B&W. 

Tijdens de MO vergadering van jl. donderdag 17 oktober heb ik een vraag aan 
wethouder Kock gesteld over de brief welke de Achterhoeks Poort heeft gestuurd 
ten aanzien van de subsidies. 
 
Blijkens de brieven ( 20-339a en 20-339b) , gericht aan college van B&W en de raad, 
gaat een en ander niet goed. 
 
Mijn vragen aan u zijn: 
1-Waarom is het college te laat met versturen van de 
beschikkingen en uitbetaling? 
2- Waarom is de communicatie in deze onvoldoende? 
3- Waarom worden gemaakte afspraken kennelijk niet nagekomen? 
 
Tot slot wil ik het college wijzen op de door u vastgestelde nota; Oog en Oor voor 
communicatie. U ziet het als een plicht om inwoners, bedrijven, instanties op een 
heldere manier en op tijd te informeren en in de juiste volgorde. 
Graag uw aandacht voor dit uitgangspunt en in de hoop dat het overleg met de 
Achterhoekse Poort in de toekomst conform het vastgestelde beleid wordt 
uitgevoerd. 
 
 In afwachting van uw antwoord;  
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de PvdA fractie. 
Ton Menke. 
Sylvia van Londen. 
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